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Protokół Nr XVI/25 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 29 maja 2025 r.  

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Obrady rozpoczęto 2025-05-29 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 19:59. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski - nieobecny 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski - nieobecny 

19. Piotr Ratajczak 

20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak 

 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik 

nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof 

Grzyśnik. Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 
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Ad 1) Otwarcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik, działając zgodnie  

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

4) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza, 

5) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

6) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, radcę prawnego, 

7) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego,  

8) panią Dominikę Jeske, dyrektora Biblioteki i Centrum Kultury w Trzciance, 

9) panią Elżbietę Wiśnicką, dyrektora Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora 

Stachowiaka w Trzciance,  

10) dyrektorów gminnych placówek oświatowych,  

11) mieszkańców obecnych na sali oraz oglądających transmisję sesji za 

pośrednictwem internetu. 

Stwierdził, że w obradach uczestniczy 18 radnych, co przy ustawowym składzie  

21 radnych stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały Rada Miejska Trzcianki. 

Przed rozpoczęciem obrad uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego ks. Zbigniewa 

Weltera, związanego przez kilkadziesiąt lat z Parafią Rzymskokatolicką Jana Chrzciciela 

w Trzciance.  

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali na 7 dni przed sesją. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Przekazany radnym, przed sesją, projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poddał propozycję 

pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 18 projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak. 

Porządek obrad ze zmianą przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XV/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24.04.2025 r. 

4. Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Trzcianka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na terenie gminy na 2024 rok. 

5. Funkcjonowania instytucji kultury prowadzonych przez gminę Trzcianka w 2024 roku: 

a) Biblioteki Publicznej i Centrum Kultury im. Kazimiery Iłłakowiczówny w Trzciance, 

b) Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance. 

6. Informacja o podjętych działaniach związanych z poprawą stanu oświaty  

(w zakresie szkół podstawowych) w gminie. 

7. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uzgodnienia zmiany statutu Muzeum 

Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance.  

8. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Trzcianki – rejon ulic Ogrodowej i Bolesława Prusa. 
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9. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

północno – zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo. 

10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie oświatowych jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Trzcianka nieruchomości niezabudowanych. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

16. Projekt uchwały w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez gminę Trzcianka oraz 

zasad zwrotu wydatków poniesionych na sprawienie pogrzebu. 

17. Projekt uchwały w sprawie petycji. 

18. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

19. Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie między sesjami. 

20. Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych między sesjami. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady o pismach adresowanych do Rady. 

22. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

23. Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr XV/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia  

24 kwietnia 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XV/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 
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Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak. 

Protokół Nr XV/25 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2025 r. został 

przyjęty bez uwag.  

Ad 4) Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Trzcianka  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie gminy na 2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Pani I. Moraczyńska-Lilleeng, kierownik Referatu Promocji, Kultury i Sportu, 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Trzcianka  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na terenie gminy na 2024 rok w formie prezentacji. Wydruk 

prezentacji stanowi załącznik nr 7. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik podziękował za 

przedstawioną informację.  

Ad 5) Funkcjonowania instytucji kultury prowadzonych przez gminę Trzcianka  

w 2024 roku: 

Ad 5a) Biblioteki Publicznej i Centrum Kultury im. Kazimiery Iłłakowiczówny w 

Trzciance. 

Pani Dominika Jeske, dyrektor Biblioteki i Centrum Kultury w Trzciance, przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej im. Kazimiery Iłłakowiczówny  

w Trzciance oraz Centrum Integracji Społecznej za 2024 r. w formie prezentacji.  

Prezentacja – załącznik nr 8.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski złożył życzenia obu paniom dyrektorom jednostek kultury  

z okazji Dnia Działacza Kultury.  
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- Radny Robert Matkowski odniósł się do posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Spraw 

Społecznych, która odbyła się 20 kwietnia br., na którym radni opiniowali projekt uchwały 

w sprawie zamiaru zmiany statutu BiCK i po burzliwej dyskusji negatywnie zaopiniowali 

tę propozycję. Propozycja zmiany dotyczyła likwidacji sześciu filii w strukturze Biblioteki  

i przerzucenia ich na szkoły. Pytał o zdanie pani dyrektor w tej sprawie.  

 

Pani D. Jeske podziękowała za odrzucenie tego projektu uchwały, gdyż nie chcą 

likwidacji filii biblioteki. Natomiast rozumieją propozycję Burmistrza, ponieważ część filii 

funkcjonuje w szkołach, gdzie również są nauczyciele-bibliotekarze, którzy realizują 

zadania biblioteczne. W niektórych szkołach są szkolne biblioteki i filie biblioteki 

publicznej.  Te filie dobrze byłoby przenieść w inne miejsce, aby rozwijać w nich inne 

zadania, ale nie likwidować. Najgorsze warunki lokalowe są w filii w Łomnicy. Nie ma 

możliwości prowadzenia tam innych działań, np. warsztatów. Przy współpracy  

z sołectwami należy znaleźć dla filii biblioteki inne miejsce, aby rozwijać tam ogniska 

kultury.  

- Radny Maciej Kubacki, dziękując za wyczerpującą prezentację, pytał o czytelnictwo  

w filiach, o tendencję – stała, zwiększa się czy zmniejsza. 

 

- Pani D. Jeske wyjaśniła, że tendencja się zmniejsza, ale wynika to z kilku czynników, 

np. w Białej był do niedawna cały etat, obecnie jest to połowa etatu. Podobnie w innych 

filiach. Ponadto praca w większości godzin biblioteki pokrywa się z godzinami szkolnymi.  

 

- Radna Dorota Barczak pytała czy ze względu na to, że warunki w filiach są jakie są, 

słabe lokalowo, to natężenie imprez też jest różne. Z materiałów przedstawionych 

radnym wynika, że działania BiCK w 2024 r. bardzo różniły się w sołectwach. Podała dla 

przykładu, że w Nowej Wsi tych działań było aż 20, w Białej 3, w Łomnicy 3, Siedlisku 3, 

a Rychliku 12. Pytała czy baza lokalowa ma wpływ na współpracę z sołectwami?  

 

- Pani D. Jeske potwierdziła, że jest to uzależnione warunkami lokalowymi. Ponadto 

tam, gdzie nie ma ich w szkołach działają jako typowe Ogniska Kultury. Bardzo duży 

wpływ na to ma również współpraca z sołtysami i radami sołeckimi oraz kołami 

gospodyń wiejskich, którym należą się duże podziękowania.  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec, 

dziękując za prężną pracę, którą widać na co dzień, pytał o liczbę zatrudnionych 

pracowników w Bibliotece i Centrum Kultury.  

- Pani D. Jeske odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy etaty stałe to ok. 30 osób. 

Instruktorów na umowy zlecenie zatrudnionych jest ok. 10 osób. Pracownicy to 

administracja, bibliotekarze, animatorzy kultury, instruktorzy. Funkcjonują w kilku 
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budynkach: Biblioteka oraz sześć filii, CIS, Ośrodek Edukacji Ekologicznej w Rychliku. 

Dostępni są przez sześć dni w tygodniu, a często siedem.  

Ad 5b) Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance. 

Pani Elżbieta Wiśnicka przedstawiła sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi 

Nadnoteckiej im. W. Stachowiaka w Trzciance za 2024 r. w formie prezentacji.  

 

- Radny Robert Matkowski wyraził słowa szacunku za przedstawione działania dla pani 

dyrektor, szczególnie za to, że radzi sobie tak dobrze w tak ciężkiej sytuacji. Zwrócił się 

do radnych, że muszą mocno zastanowić się przy przyszłorocznym budżecie, jak 

wygląda ta instytucja. Zwrócił uwagę, że pani dyrektor potrafi pomnożyć wielokrotnie to 

co otrzymuje. Środki, które pani dyrektor zebrała na obchody stulecia Muzeum,  

w wysokości ok. 38 000 zł od sponsorów, to 40% wkładu. Zwrócił też uwagę, że nie 

może być tak, że wybudowano budynek, który nie ma odpowiedniego zabezpieczenia 

systemem p.poż. Zadeklarował, w imieniu radnych Porozumienia Trzcianeckiego, że 

złożą wniosek o zabezpieczenie środków na ten cel, o dofinansowanie Muzeum. Dodał, 

że po części wszyscy są odpowiedzialni za mienie gminy.  

 

- Radny Maciej Kubacki podzielił zdanie przedmówcy oraz prosił o krótką informację  

o największych problemach funkcjonowania Muzeum. Dobrze byłoby, aby o tych 

sprawach usłyszeli wszyscy radni, przed dyskusjami o budżecie na kolejny rok.  

 

- Pani E. Wiśnicka wyjaśniła, że największym problemem jest kadra, która ucieka  

z Muzeum. W ubiegłym roku odeszły trzy osoby, w tym dwie do szkoły, a jedną udało się 

zatrzymać na pół etatu. Dużym problemem jest kadra merytoryczna. Nowe osoby 

pojawiają się na krótko, bo widzą wymagania i profity z tego. Nie ma możliwości 

przyciągnięcia pracownika na najniższą krajową merytorycznego, z wiedzą i pasją. Nie 

ma również trzynastych pensji. Ogólnie na wykwalifikowaną kadrę potrzebne są 

pieniądze.  

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak podziękował pani dyrektor za tak otwarte mówienie  

o problemach. Jest to również głos do radnych o większą determinację przy tworzeniu 

budżetu między innymi dla Muzeum, aby zachować historię naszego regionu, zachować 

budynki i instytucję. To sprawozdanie jest apelem, aby poważnie potraktować to 

wystąpienie w kontekście budżetu jednostki.  

 

- Radny Piotr Ratajczak podziękował pani dyrektor, jako dyrektorowi z powołania i pasji. 

Zwrócił uwagę na ustawę o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, że tego typu 

zabytki, eksponaty, o których wspominała pani Dyrektor wymagają odpowiedniego 
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zabezpieczenia i odpowiedniego przechowywania, co ciąży na dyrektorze placówki. To 

pani Dyrektor będzie pociągnięta do odpowiedzialności, gdyby coś się stało.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska zwróciła uwagę, 

że po wysłuchaniu obu sprawozdań widać ogromne zaangażowania obu pań dyrektor. 

Pozyskiwanie środków zewnętrznych jest coraz trudniejsze. Środki są potrzebne 

zarówno na historię, ale i na kulturę.  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec 

potwierdził, że na Komisji była bardzo burzliwa, ale i merytoryczna dyskusja odnośnie 

funkcjonowania Muzeum. Wspólnie doszli do wniosku, że trzeba tej instytucji pomóc, 

dlatego poproszono panią dyrektor o przemyślenie zapotrzebowania i temat ten będzie 

kontynuowany na kolejnej komisji. Ustalając budżet radni pochylą się nad tym tematem. 

Podziękował za pracę, podkreślając docenianie zaangażowania pracowników Muzeum.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik podziękował obu 

paniom dyrektor za prężną pracę instytucji kultury i dużą widoczność na terenie miasta  

i gminy. Życzył wytrwałości i powodzenia w pracy oraz większej hojności radnych 

podczas uchwalania budżetu na kolejny rok. 

 

Ogłoszono 30 minut przerwy.   

Po przerwie sprawdzono quorum. W obradach, w momencie otwarcia po przerwie, 

uczestniczyło 12 radnych.   

Ad 6) Informacja o podjętych działaniach związanych z poprawą stanu oświaty (w 

zakresie szkół podstawowych) w gminie. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło na początku wypowiedzi zwróciła 

uwagę, że temat oświaty jest ogromnym obciążeniem gminy i powie o dużych kwotach, 

których brakuje. Zwróciła uwagę na poprawę infrastruktury, na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli, zaopiekowaniu dziećmi, które mają orzeczenia o kształceniu specjalnym, 

których jest ponad 200. Zwróciła uwagę, że trudno mówić o poprawie oświaty, jeżeli już 

na etapie planowania budżetu oświatowego wiedzieli, że potrzeby oświatowe są 

niedoszacowane. Na oświatę otrzymano 41 mln zł na początku roku, a na dzień 

dzisiejszy wyliczone braki opiewają prawie na 10 mln zł. Jest to niepokojące i budzi 

obawy. Z tego powodu zamykany jest oddział przedszkolny w Stobnie i dzieci będą 

dowożone do Łomnicy, gdzie stworzony jest pełen oddział dziewięciogodzinny. Duże 

podziękowania dla pani dyrektor, która prowadziła negocjacje z rodzicami. W ostatnim 

okresie dokonano analizy arkuszy szkół przez firmę zewnętrzną. Chcieli, aby fachowiec 
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z zewnątrz dokonał ich oceny na etapie składania do Kuratorium. W maju spotkano się 

również z dyrektorami szkół podstawowych, na którym odbyły się indywidualne 

konsultacje z ekspertem. Praca naszych dyrektorów została dobrze oceniona, jak 

również pracowników biura oświaty Urzędu. Arkusze są dobrze przygotowywane, na ile 

pozwalają możliwości. Udało się ujednolicić zapisy, są bardziej przejrzyste oraz udało 

się zanonimizować to co podlega anonimizacji. Dyrektorzy poznali możliwości programu, 

na którym pracują w zakresie oświaty. Możliwości przygotowywania raportów, które 

służą do sprawniejszej pracy.  

W dalszej części wspomniała o inwestycjach jakie były realizowane w budynkach 

oświatowych. Następnie wyjaśniła, że braki finansowe są generowane przez dużą ilość 

orzeczeń o potrzebie kształcenia specjalnego, co wymaga dodatkowego zatrudnienia. 

Dodatkowe koszty generują urlopy dla poratowania zdrowia. Aktualnie 21 nauczycieli 

przebywa na urlopach zdrowotnych, co generuje dodatkowo 2 mln zł.  

Dodała, że radnym, przedstawiono zestawienia, które pomagają ocenić stan oświaty 

w naszej gminie, jak również zestawienia rok do roku, gdzie można wyciągnąć wnioski. 

W październiku zostanie przedstawiony radnym raport oświatowy.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski uzupełniając wypowiedź pani W. Szukajło dodał, że 

możliwości organu wykonawczego w zakresie poprawy sytuacji w oświacie powoli się 

kończą. Kolejne kroki będą należały do Rady Miejskiej. Arkusze organizacyjne oświaty 

są ograniczone na ile to możliwe. Dodał, że koszty rosną również ze względu na to, że 

pewne sprawy są realizowane dodatkowo, a jest to dbanie o rozwój naszych dzieci.  

W projekcie uchwały budżetowej zaproponowano dzisiaj 3 mln zł na oświatę. Pozostanie 

7 mln zł.  Wspomniał o pozyskiwaniu środków dodatkowych na inwestycje oświatowe.  

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak odniósł się do stwierdzenia o zbyt dużej liczbie 

zatrudnionych nauczycieli w stosunku do liczby uczniów, zwracając uwagę na 

zależność: skuteczności nauczania od liczby uczniów. Powołał się na badania 

Centralnej Komisji Egzaminacyjnej, gdzie publikowane są wyniki egzaminacyjne 

uczniów, dodając, że jest wiele takich badań świadczących o skuteczności nauki przy 

mniejszej liczbie uczniów w stosunku do liczby nauczycieli. Zdaniem radnego oświata 

jest traktowana przez samorządy jak piąte koło u wozu.  

 

- Radna Ewa Maria Bogacz pytała radnego, przedmówcę, jak to się ma do wyników  

w naszej gminie, bo nie zaglądała do wyników publikowanych na stronach 

internetowych, czy można potwierdzić, że tam, gdzie jest tak mało dzieci to wyniki mamy 

wyższe. 

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak - (Ad Vocem) wyjaśnił, że ostatnio porównywano 

wyniki szkół publicznych z wynikami Szkoły Katolickiej, której wyniki były korzystniejsze. 
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Natomiast podnoszenie małej liczby dzieci w stosunku do zatrudnionych nauczycieli nie 

jest dobrym argumentem szukania oszczędności w oświacie. Dodał, że zmiany  

w oświacie to nie tylko redukcja etatów i ucinanie kosztów, na coś takiego nigdy się nie 

zgodzi.  

 

 - Radny Maciej Kubacki odniósł się do wypowiedzi burmistrza Trzcianki, do 

stwierdzenia, że paleta działań organu wykonawczego powoli się kończy, resztę spraw 

będzie musiała podejmować Rada Miejska pytając, jakie to miałyby być decyzje Rady.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odpowiadając przypomniał sesję w miesiącu lutym, kiedy 

była ta tematyka poruszana, kiedy sygnalizowano sytuację oświaty i przedstawiano 

szersze informacje oraz działania jakie mogą być podejmowane. Rada jednoznacznie 

wypowiedziała się, że nie będzie likwidacji szkół, które teraz wyposażane są  

w infrastrukturę techniczną. Wyjaśnił, jak wygląda sytuacja demograficzna i ile dzieci za 

kilka lat pójdzie do naszych szkół. Mówił też o możliwości filiowania placówek szkolnych, 

nie likwidacji, ale wprowadzenia wspólnego prowadzenia.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska odniosła się do 

zestawienia liczby etatów nauczycielskich w placówkach prowadzonych przez gminę 

Trzcianka. Dopytywała o różnice etatów w szkołach wiejskich 

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że w tej tabeli nie widać ilości orzeczeń  

o potrzebie specjalnego kształcenia, a to jeden z powodów. Nie zatrudnianych jest 

więcej nauczycieli niż potrzeba. Ponadto w niektórych szkołach są prowadzone również 

oddziały przedszkolne. Wpływ na to mają również nieobecności z tyt. urlopów na 

poratowanie zdrowia i dodatkowe zatrudnienie pracowników dla dzieci, które mają 

orzeczenia.  

 

- Radna Dorota Barczak wyjaśniła, że rozmawiano na te tematy na Komisji Oświaty 

dość szeroko i statystyka jest nieubłagana, demografia jest jaka jest. Statystycznie  

w szkołach podstawowych liczba etatów nauczycielskich do uczniów wygląda – 5,18 

ucznia na jednego nauczyciela. Za trzy lata będzie 40% mniej uczniów, a nie będzie 

40% mniej nauczycieli. Podkreśliła, że nie szukają oszczędności w oświacie, a szukają, 

jak tę oświatę utrzymać.  

Ad 7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uzgodnienia zmiany 

statutu Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił powody zmiany projektu uchwały.  

 

Nie było uwag. Projekt poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uzgodnienia zmiany statutu Muzeum 

Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika 

Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski. 

Uchwała Nr XVI/141/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uzgodnienia zmiany statutu 

Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 9. 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki – rejon ulic Ogrodowej i Bolesława Prusa. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka omówił 

wstępnie miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki – rejon 

ulic Ogrodowej i Bolesława Prusa. 

Podczas prezentacji zapisów planu wyświetlano mapę planu w formie prezentacji.  
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 - Projektant planu P. Hałaburdzin szerzej przedstawił założenia omawianego 

miejscowego planu, funkcje dla poszczególnych obszarów, posługując się 

prezentowanymi mapami.  

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka omówił 

uwagi do omawianego planu, które zaproponowano Radzie do odrzucenia.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

kontynuował omawianie uwag.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 10.  

 

- Radna Ludwika Orłowska-Mumot wyjaśniła, dlaczego jej opinia, co do uwagi nr 2.1 do 

planu od posiedzenia Komisji do sesji uległa zmianie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 2 rozstrzygnięcie dotyczące stwierdzenia, że projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki -rejon ulic Ogrodowej i Bolesława 

Prusa nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 1) Uwaga nr 1.1. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 716/1, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - zwężenie drogi wewnętrznej na dz. 716/1 (dotychczasowo 

7KR – obecnie 5KR) do szerokości 6,0 m. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 2) Uwaga nr 1.3. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 716/1, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - przekształcenie linii zabudowy z obowiązujących na 

nieprzekraczalne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 3) Uwaga nr 1.4. w wykazie uwag. Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 716/1, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - przesunięcie nieprzekraczalnej linii zabudowy do granicy 

przeznaczenia 9MN-U i 3ZP. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 
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Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 4) Uwaga nr 2.1. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 703/2, w obrębie ewidencyjnym 

Trzcianka - rezygnacja z planowanego trójkąta widoczności, który obcina narożnik 

działki przy ulicy Ogrodowej 21 co skutkuje brakiem dojazdu na posesję. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 5) Uwaga nr 3.1. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 716/2, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - przeprojektowanie układu dróg oraz usytuowanie budynków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 
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Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 6) Uwaga nr 4.3. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 704/2, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - zmiana minimalnej wielkości nowo wydzielanej działki 

budowlanej na terenie 5MN-U z 3000 m2 na 800 m2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 7) Uwaga nr 4.5. w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 704/2, w obrębie 

ewidencyjnym Trzcianka - zmiana terenów 7 MNU na MW-U. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik Nr 4 Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Trzcianki o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami o finansach 

publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Trzcianki – rejon ulic Ogrodowej i Bolesława Prusa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Putyrski. 

Uchwała Nr XVI/142/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki – rejon ulic Ogrodowej  

i Bolesława Prusa została podjęta. Uchwała – załącznik nr 11. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północno – zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu 

Dłużewo. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poprosił kierownika 

Referatu o omówienie poprawki, jaką chcą wprowadzić do projektu uchwały podczas 

sesji.  
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- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wyjaśnił, że jest to omyłka redakcyjna, która nie zmienia zapisów w tym planie,  

a dostosowuje zapis do przepisów prawa.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin wyjaśnił dokładnie zapis proponowanej poprawki, 

 tj.:  W § 9 ust. 3 zapis: „Na obszarze objętym planem określa się następujące zasady  

i warunki scalania i podziału nieruchomości na cele inne niż leśne:” zastępuje się 

zapisem: „Na obszarze objętym planem określa się następujące zasady i warunki 

scalania i podziału nieruchomości na cele inne niż rolne i leśne”.  

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wstępnie omówił tryb opracowywania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północno – zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu 

Dłużewo. 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu omawiając 

założenia planu i jego zapisy.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka omówił 

uwagi, które wpłynęły do planu i zostały w części lub całości odrzucone, ze szczególnym 

zaznaczeniem uwagi, która szeroko była omawiana na komisjach Rady dot. działki  

nr 3173. 

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu w zakresie 

powodów odrzucenia uwagi do omawianego terenu, na którym zlokalizowana jest 

działka 3173.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

kontynuował omawianie dalszych uwag odrzuconych do planu.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu w zakresie 

częściowego uwzględnienia uwagi 4.2 w wykazie uwag.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

kontynuował omawianie dalszych uwag odrzuconych do planu od uwagi nr 5 oraz 6.1, 

6.2 w wykazie uwag.   

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin uzupełnił wypowiedź kierownika referatu w zakresie 

uwagi 6.2 w wykazie uwag.  
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- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

kontynuował omawianie dalszych uwag odrzuconych do planu, tj. uwagi 6.3 w wykazie 

uwag.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski uzupełnił wypowiedzi przedmówców, że są to odmienne 

uwagi do planu i można było się do nich przychylić lub częściowo odrzucić. Ten plan ma 

umożliwić realizację Społecznych Inicjatyw Mieszkaniowych. W tym obszarze zmieści 

się to co ma być realizowane przez KZN z poszanowaniem terenu zieleni i drzewostanu 

istniejącego. Po lewej stronie od jeziora Sarcze wprowadzana jest niewielka linia 

zabudowy na terenie gminnym, atrakcyjnych działek przy jeziorze. Odniósł się również 

do tematu działek na północy planu, który dość szeroko był omawiany na komisjach. 

Wyjaśnił, że dobrym rozwiązaniem byłoby zaakceptowanie dziś zapisów tego planu  

i odrzucenie składanych uwag i ewentualnie zastanowienie się nad możliwościami 

aktualizacji tego planu, wyłącznie na obszarze spornym. Na ten moment, to co 

zaproponowano jest daleko idące. Należałoby wybudować drogę, aby w tym terenie 

realizować zabudowę w przyszłości. Burmistrz zwrócił się z prośbą o przyjęcie 

zaproponowanych rozwiązań w przedstawionym planie, deklarując jednocześnie 

gotowość do nowelizacji tego planu w najbliższej przyszłości. Dokonanie zmian  

w planie, pod warunkiem porozumienia się z właścicielami tych działek, w zakresie ich 

intencji i oczekiwań. Natomiast w końcowym odcinku nie ma drogi i nie powstanie ona, 

dopóki Rada nie zabezpieczy środków.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 12. 

 

- Radny Łukasz Michał Walkowiak prosił radnych o przybliżenie tematu, bo prywatny 

inwestor, na swojej działce, chce wybudować domki letniskowe. Nie może zrobić tego  

w związku z przedstawionymi argumentami związanymi z tym terenem, który jest 

niedobry dla takich inwestycji, a ponadto brak drogi dojazdowej oraz brak zgody 

sąsiadów. Prosił, aby wyjaśnić czy o takie argumenty chodzi? 

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin wyjaśnił, że teren wskazany przez prywatnego 

inwestora plan miejscowy przeznaczał pod zieleń. W ramach uwag wpłynęło 

przeznaczenie terenu pod domki letniskowe. Teren nie był przewidziany pod taką 

funkcję. Będzie mógł się wybudować, jeżeli zostaną rozwiązane wątpliwości dostępu 

komunikacyjnego do działki, a co musiałoby odbyć się kosztem sąsiedniego właściciela. 

Uwzględnienie wniosku na tym etapie wymaga zasięgnięcia stosownych uzgodnień  

i zajmie to ok. 6 miesięcy, tyle co przyjęcie planu ogólnego. Stąd propozycja przyjęcia 

tego planu dla 120 ha, a potem skupić się na rozwiązaniu tego problemu i rozstrzygnąć 

w ramach odrębnej procedury planistycznej.   
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- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

uzupełnił wypowiedź projektanta planu wyjaśniając procedury sporządzania planu 

miejscowego.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin dodał, że plan miejscowy procedowany jest zgodnie  

z reżimem studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy. Wyjaśnił, że 

jeszcze latem można podjąć uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu 

miejscowego, kiedy obecnie procedowany plan zostanie uchwalony. Natomiast uchwalić 

ten plan, kiedy będzie obowiązywał ogólny. Obecnie wniosek właściciela blokuje 

uchwalenie planu dla 120 ha, ponad kilkudziesięciu właścicieli i przekazania tych danych 

do planu ogólnego. Bez przyjęcia tego planu, plan ogólny nie będzie mógł być 

uchwalony. Podkreślił, że blokuje to prace nad planem ogólnym.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski dodał, że nie negują do końca oczekiwań strony,  

a kwestią rozwiązania jest poprowadzenie tam drogi. Aby działka mogła być 

zabudowana, musi mieć dostęp do drogi. Mimo przyjęcia planu, dopóki nie wybuduje się 

drogi, nie będzie można nic wybudować w tym miejscu. Zanim powstanie droga, ze 

spokojem przeprowadzi się procedury planistyczne i pozwoli to wypracować rozwiązania 

drogowe.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Marek Krzysztof Dąbrowski zwrócił 

uwagę, że właściciel działki nr ewid. 3173 interweniował wśród radnych z pewnym 

żalem. Mimo to, w trosce o innych właścicieli, tych 120 ha, po wysłuchaniu wyjaśnień 

projektanta, kierownika referatu i burmistrza, powinni przyjąć ten projekt uchwały.  

 

- Radny Maciej Kubacki wyjaśnił, że był na tym terenie i jeżeli chodzi o uwarunkowania 

gruntowe jest on bardzo złożony. Zwrócił uwagę, że propozycja Burmistrza idzie 

naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. Pytał o ewentualne przeszkody związane  

z warunkami ekofizjograficznymi, czy mogą zablokować sposób użytkowania gruntu.  

 

Projektant planu P. Hałaburdzin wyjaśnił, że szczegółowa analiza warunków 

fizjograficznych odpowie, które obszary tego terenu są na tyle stabilne, aby przeznaczyć 

pod zabudowę.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian zwrócił uwagę, kim jest właściciel działki i jakie miałby 

plany dla tego terenu. Ponadto zwrócił też uwagę, że na sesji padają często zwroty, 

naszym zdaniem, uznaliśmy, nie powinno być itp. Natomiast wolałby stwierdzenie, że 

prawo nie dopuszcza na tej działce postawienia zabudowy letniskowej. Nie ma takich 

stwierdzeń, a więc można tak zrobić. Jest mowa również, że nie ma tam drogi 
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dojazdowej, a na mapkach, które otrzymali widać, że droga jest. Być może nie ma 

jakiegoś odcinka, co nie jest problemem, aby dać zgodę na zabudowę letniskową. 

Ponadto jak będą problemy z jej wytyczeniem, to ktoś nie podejmie się budowy.   Jeżeli 

będzie możliwość porozumienia się tych osób, to co mówił Burmistrz, wówczas przyjąć 

ten plan. Zaproponował wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z porządku obrad  

i przesunięcie na odpowiedni czas, albo po porozumieniu z tymi właścicielami.  

 

- Radca prawny Ksenia Cieszyńska-Rosalska wyjaśniła, że wniosek formalny, 

uzasadniony, przewodniczący poddaje niezwłocznie pod głosowanie, po uprzednim 

dopuszczeniu jednego głosu przeciw.   

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski wyjaśnił, że jego głos 

nie będzie przeciw, ale w temacie planu.  

 

- Radny Robert Matkowski wyjaśnił, że zgłaszał głos w dyskusji, nie wie jak jego głos 

wybrzmi, nikt do niego się nie zgłosił, a jest wśród radnych, którzy bazują na 

dokumentach i chciał zadać kilka pytań.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian sprecyzował wniosek formalny, tj. zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północno – zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu 

Dłużewo, zgodnie z wcześniejszym uzasadnieniem.  

 

- Radca prawny Ksenia Cieszyńska-Rosalska dopytywała czy życzeniem radnego jest 

odesłanie projektu do komisji, ponieważ projekt jest już procedowany, omówiony  

i poddany dyskusji. Zasadne byłoby zgodnie z § 15 ust. 2 pkt 3 statutu odesłanie 

projektu do rozpatrzenia przez komisje.   

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik wyjaśnił, że uznają, 

po konsultacji z panią mecenas, że wniosek nie jest sformułowany prawidłowo.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian wyjaśnił, że nie chce odesłać tego projektu do 

procedowania na komisjach, a jedynie sugerował, że może być on przyjęty za tydzień, 

dwa tygodnie, miesiąc. Padły informacje, że po porozumieniu tych osób można wnieść 

poprawkę, dlatego proponuje, aby te osoby się porozumiały i nanieść poprawkę do 

planu. Potwierdził, że wnioskuje o zdjęcie w tym momencie projektu uchwały z obrad.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik wyjaśnił, że  

w związku z brakiem poprawnie sformułowanego wniosku formalnego kontynuują 

dyskusję nad projektem.  
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- Radny Wincenty Seweryn Kilian prosił prawnika o zasugerowanie prawidłowego 

sformułowania wniosku. Wyjaśnił, że chodzi o zdjęcie punktu z porządku obrad.  

 

- Radca prawny Ksenia Cieszyńska-Rosalska przytoczyła zapisy statutu mówiące  

o przedmiocie wniosków formalnych składanych podczas sesji.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian zgodził się na odesłanie projektu do ponownego 

rozpatrzenia przez komisje.  

Złożył wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad i skierowanie do komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnego W. Kiliana o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północno – 

zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo w celu skierowania pod 

obrady komisji Rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak 

PRZECIW (12) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski. 

Wniosek odrzucono. Dyskusja była kontynuowana.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski dopytywał, czy jeżeli 

radni przyjmą propozycję burmistrza przyjęcia planu oraz odrzucenia tej uwagi, kiedy 

mogliby przystąpić do sporządzenia planu miejscowego dla tego obszaru, a który 
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wszedłby z zapisami do planu ogólnego, nad którym są plany głosowania w styczniu 

2026 r. Prosił o zapewnienie, kiedy taka uchwała będzie przedstawiona Radzie.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że najpierw wejdzie w życie ten plan miejscowy, 

a potem można przedstawiać nowy plan. Po przyjęciu planu ogólnego ta zmiana będzie 

mogła nastąpić. Zmiana na pewno nastąpi dużo szybciej niż będzie wybudowana tam 

droga. Przystąpienie do planu nie wcześniej niż w sierpniu, a najlepiej po przyjęciu planu 

ogólnego.  

 

- Projektant planu P. Hałaburdzin wyjaśnił, jak wygląda sytuacja pod względem 

formalnym. Zmiana do planu może być zainicjowana po wejściu w życie tego, który ma 

być uchwalony. Wywołanie uchwały odrębnej w zakresie tego terenu wymaga trochę 

czasu na określenie tegoż terenu, może udać się to do kolejnej sesji. Nie ma gwarancji, 

że uda się przyjąć plan przed przyjęciem planu ogólnego. Plan ogólny, który wejdzie  

w życie będzie umożliwiał usługi turystyki w tym obszarze. 

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski - (Ad Vocem) prosił  

o doprecyzowanie czy w tej sytuacji wystarczy zapis w planie ogólnym, czy wówczas 

będzie można postawić tam domki letniskowe.   

 

Projektant planu P. Hałaburdzin wyjaśnił, że można przystąpić do opracowania planu 

miejscowego dla tego fragmentu terenu i uchwalić w trybie zgodności ze studium, chyba 

że wcześniej wejdzie w życie plan ogólny, który zastąpi studium uwarunkowań, ale 

umożliwi uchwalenie wcześniej rozpoczętego planu.  

 

- Radny Robert Matkowski prosił o wyjaśnienie kilku kwestii związanych z tym terenem, 

który może nie nadawać się pod zabudowę, a przecież ryzyko inwestycji należy do 

inwestora. Ponadto, aby przekształcić ten teren jest potrzebna decyzja RDOŚ. Dzisiaj 

jest tam jakaś droga. Jest jakaś komunikacja i byłaby dalej. Zgodził się, że niedobrze, że 

wpłynęło to na koniec procedury. Pytał, czy plan obejmuje drogę, która była 

przedmiotem rozmów burmistrza z mieszkańcami ul. Za Jeziorem i Nadleśnictwem?  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski wyjaśnił, że chcąc spełnić oczekiwania właściciela 

nieruchomości na tym etapie to wymaga 6 miesięcy i uzgodnień z RDOŚ. Jeżeli chodzi 

o drogę łączącą os. Obotryckie z ul. Za Jeziorem, nie jest ona wrysowana. Natomiast są 

możliwości korzystania z innych rozwiązań.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski - (Ad Vocem) wyjaśnił, 

że zrozumiał, że zaraz po przyjęciu tego planu i przejściu wszystkich formalności, po 
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wejściu w życie, zajmą się sprawą tego właściciela gruntów i dla tego wycinka planu 

będą nowe rozwiązania.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński wyjaśnił, że przyjęcie planu 

dzisiaj jest pewnego rodzaju kompromisem, nie będą blokować tych 120 ha,  

a jednocześnie dadzą szansę na rozpatrzenie wniosku tego właściciela. Muszą zadziać 

się pewne formalne rzeczy takie jak dojazd, zgoda innych właścicieli na stworzenie 

fragmentu drogi, której nie ma.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik stwierdził, że ma 

podobną opinię, co również potwierdził projektant.  

Innych głosów nie było. Przystąpiono do głosowań.  

 

Głosowano w sprawie: 

W § 9 ust. 3 zapis: „Na obszarze objętym planem określa się następujące zasady  

i warunki scalania i podziału nieruchomości na cele inne niż leśne:” zastępuje się 

zapisem: „Na obszarze objętym planem określa się następujące zasady i warunki 

scalania i podziału nieruchomości na cele inne niż rolne i leśne”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (1) 

Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wincenty Seweryn Kilian, Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 
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Głosowano w sprawie: 

W § 9 ust. 4 zapis: „Dla terenów przeznaczonych na cele leśne ustala się zasady  

i warunki scalania i podziału nieruchomości zgodnie z wymaganiami przepisów 

odrębnych.” zastępuje się zapisem: „Dla terenów przeznaczonych na cele rolne i leśne 

obowiązują zasady i warunki scalania i podziału nieruchomości zgodnie z wymaganiami 

przepisów odrębnych.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (3) 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik Nr 2 rozstrzygnięcie dotyczące stwierdzenia, że projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północno – zachodniej części miasta Trzcianki  

i części obrębu Dłużewo nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 1) Uwaga nr 1 w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska Trzcianki 

odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 3170/2, w obrębie ewidencyjnym 

miasto Trzcianka - zmiana przeznaczenia działki 3170/2 z terenów zabudowy 

letniskowej (2ML) na tereny zabudowy mieszkaniowej i usług. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski 

PRZECIW (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 
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Załącznik nr 3 - 2) Uwaga nr 2 w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska Trzcianki 

odrzuca uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 3173, w obrębie ewidencyjnym miasto 

Trzcianka - wprowadzenie zabudowy letniskowej na części działki 3173. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 3) Uwaga nr 3 w wykazie uwag. Po rozpatrzeniu Rada Miejska Trzcianki 

odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 3179/42, w obrębie ewidencyjnym 

miasto Trzcianka - likwidacja trójkąta widoczności z działki 3179/42 (teren KR10)  

i przeznaczenie działki w całości na tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski 

PRZECIW (3) 
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Wincenty Seweryn Kilian, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 4) Uwaga nr 4.2 w wykazie uwag. Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca częściowo uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 3182/11, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Trzcianka - Przesunięcie drogi dojazdowej publicznej (5KDD) - 

obecnie drogi wewnętrznej (12KR) - w kierunku zachodnim oraz powiększenie terenu 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej lub usług (1MW-U), w całości lub w części 

kosztem terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej (26MN). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski 

PRZECIW (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 5) Uwaga nr 5 w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska Trzcianki 

odrzuca uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 26, 3167, w obrębie ewidencyjnym miasto 

Trzcianka - przeznaczenie działki nr 26 (tereny 1ZP-US, 4MN-U, 18MN, 23MN) oraz 
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3167 (tereny 1UT-US, 1ZP) obręb miasto Trzcianka w całości pod tereny zieleni 

urządzonej (ZP). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 6) Uwaga nr 6.1 w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca uwagę dotyczącą działki nr ewid.: 3182/11, 3182/12, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Trzcianka - zmiana przeznaczenia terenu zieleni urządzonej lub 

usług sportu i rekreacji (2ZP-US) oraz terenu zieleni urządzonej (3ZP) na tereny zieleni 

naturalnej (ZN). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 
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Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 7) Uwaga nr 6.2 w wykazie uwag. Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 3182/11, 3182/12, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Trzcianka - zmiana przeznaczenia terenu zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej lub usług (1MW-U) oraz terenu usług turystyki lub usług 

sportu i rekreacji (2UT-US), w części na tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej 

(MN), w pozostałej części na tereny zieleni naturalnej (ZN). Zmiana przeznaczenie 

terenu, na którym zlokalizowane jest drzewo - dąb szypułkowy o wymiarach 

pomnikowych na teren zieleni naturalnej (ZN). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski 

PRZECIW (3) 

Wincenty Seweryn Kilian, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 
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Głosowano w sprawie: 

Załącznik nr 3 - 8) Uwaga nr 6.3 w wykazie uwag: Po rozpatrzeniu Rada Miejska 

Trzcianki odrzuca uwagę dotyczącą działki o nr ewid.: 3182/11, w obrębie ewidencyjnym 

miasto Trzcianka - likwidacja terenu drogi dojazdowej publicznej (6KDD) - obecnie 

(12KR) i zmiana jego przeznaczenia na teren zieleni naturalnej (ZN). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Załącznik Nr 4 Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Trzcianki o sposobie realizacji 

zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla północno – 

zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania, zgodnie z przepisami o finansach publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnego W. Kilana o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północno – 

zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo w celu skierowania pod 

obrady komisji Rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wincenty Seweryn Kilian, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak 

PRZECIW (12) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

północno – zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/143/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północno – zachodniej części miasta Trzcianki  

i części obrębu Dłużewo została podjęta. Uchwała – załącznik nr 13. 

Ad 10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 

2025 rok. 

Radnym przekazano pismo FN.3021.6.2025.IZ z 29.05.2025 r. w sprawie poprawek do 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. Pismo stanowi załącznik nr 14. 

Przewodniczący prosił omówienie projektów uchwał oraz przedstawionych poprawek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił kolejno zmiany do uchwały budżetowej 

i propozycje poprawek przedstawionych w dniu sesji, a następnie zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej.  



35 

 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 15. 

 

Głosowano w sprawie: 

1) w dziale 852 rozdział 85230 zwiększenie o kwotę 155 091,39 zł dochodów w § 2030 

oraz wydatków w § 3110 w związku ze zwiększeniem dotacji celowej z budżetu państwa 

na zadanie w ramach rządowego programu pn. „Posiłek w szkole i w domu”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

2) w dziale 855 rozdział 85502 zwiększenie o kwotę 2 500,00 zł dochodów w § 2060 

oraz wydatków w § 3110 w związku ze zwiększeniem dotacji celowej z budżetu państwa 

na zadania zlecone na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci; 

dodaje się kolejny punkt w § 1. w brzmieniu „13) załącznik Nr 4 do uchwały budżetowej 

dotyczący dochodów i wydatków na realizację zadań z zakresu administracji rządowej  

i innych zadań zleconych ustawami otrzymuje brzmienie, jak w załączniku Nr 10 do 

niniejszej uchwały”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

3) w dziale 700 rozdział 70007 § 6050 zmniejsza się plan wydatków majątkowych  

o kwotę 25 000,00 zł na zadanie pn. „Budowa dwóch budynków komunalnych 

mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Powstańców Wielkopolskich w Trzciance”  

a w dziale 600 rozdział 60016 § 4300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 25 000,00 zł 

na nowe zadanie pn. „Utworzenie śródmiejskiego korytarza zieleni Zielona Aleja Miłosza 

w Trzciance”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 
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Głosowano w sprawie: 

4) w § 1. projektu uchwały dodaje się zapis o wprowadzonej w międzyczasie zmianie 

uchwały budżetowej zarządzeniem Nr 50/25 Burmistrza Trzcianki z dnia 27 maja 2025 r. 

Dochody i wydatki budżetu zostały zwiększone o kwotę 99 187,00 zł. Wartości 

dochodów i wydatków w projekcie uchwały należy zwiększyć o 99 187,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 751 rozdział 75107 zwiększa się o kwotę 4 000 zł dochody w § 2010 oraz 

wydatków w § 3030 w związku z przyznaniem dotacji celowej z budżetu państwa na 

zadania zlecone związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów Prezydenta 

RP zarządzonych na dzień 18 maja 2025 r. - zryczałtowane diety dla mężów zaufania  

w I turze głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 
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Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/144/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uchwały budżetowej na 

2025 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 16. 

Ad 11) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 17. 
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Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025 – 2040 w związku  

z wprowadzanymi zmianami w uchwale budżetowej na 2025 rok (załącznik Nr 1  

- Prognoza finansowa). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć: 1) „Działania  

w zakresie usuwania azbestu” – poszczególne wielkości: łączne nakłady finansowe, limit 

2025 oraz limit zobowiązań zmniejsza się do kwoty 0,00 zł; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć: 2) „Budowa dwóch 

budynków komunalnych mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich w Trzciance”: łączne nakłady finansowe, limit 2025 oraz limit zobowiązań 

zmniejsza się o kwotę 25 000,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Witold Putyrski, 

Łukasz Michał Walkowiak.  

Uchwała Nr XVI/145/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040 została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 18. 

Ogłoszono 5 minut przerwy.  

Ad 12) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie oświatowych jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło omówiła projekt uchwały wyjaśniając, 

że zmiana dotyczy głównie zwrotu z tytułu reklamacji zakupów finansowanych  

z rachunku dochodów własnych.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 19. 

 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie oświatowych jednostek budżetowych, 

które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 

przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian  

w tym planie i ich zatwierdzania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/146/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie oświatowych jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 20. 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło omówiła projekt uchwały wyjaśniając, 

że są to nieruchomości wykorzystywane na cele rolnicze. Dzierżawcy, którym 

zakończyły się umowy dzierżawy są zainteresowani ich kontynuacją.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 21. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/147/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 22. 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie  

w drodze darowizny na rzecz Gminy Trzcianka nieruchomości niezabudowanych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka omówił 

przedłożony projekt uchwały wyjaśniając, że projekt dotyczy nieruchomości położonych 

w obrębie ewidencyjnym Biała ulice: Diamentowa, Bursztynowa i Rubinowa. W kwietniu 

br. mieszkańcy, przy tych ulicach, oraz właściciele tych działek złożyli wniosek  

o nabycie, w drodze darowizny, przez gminę nieruchomości. Zgodnie z miejscowym 

planem z 2002 roku są to tereny przeznaczone pod drogi dojazdowe, ale są to drogi 

wewnętrzne i zieleni urządzonej.  

Kontynuując omówił szczegółowe zapisy planu, co do tych nieruchomości. Wyjaśnił 

skutki nabycia tych działek, nawet w formie darowizny, będącymi drogami 

wewnętrznymi, w żaden sposób nie połączonymi z drogami gminnymi.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 15. 

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

uzupełnił, że radnym przekazano również zanonimizowany wniosek mieszkańców. 
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- Radny Piotr Ratajczak pytał o możliwość udzielenia mieszkańcowi głosu na sesji. 

Wyjaśnił, że zagłosowali, aby tego nie przyjmować, zgodnie z wiedzą jaką otrzymali na 

komisjach.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik wyjaśnił, zapisy 

statutowe związane z udzielaniem mieszkańcom głosu podczas sesji. 

 

- Radna Anna Maria Boch zabrała głos, w imieniu mieszkańców tego nowego osiedla, 

wyjaśniając z jakimi problemami się borykają. Dodała, że mieszkańcy mogą oświadczyć 

na piśmie, że w ciągu 15 najbliższych lat nie będą niczego domagać się od gminy.   

 

- Radna Dorota Barczak wyraziła głos odmienny od przedmówczyni. Dodała, że 

zobowiązania mieszkańców nie będą wiążące prawnie, a przejecie przez gminę łączy 

się z prawem i obowiązkami. Ponadto w ciągu kolejnych miesięcy mogłaby się pojawić 

kolejka takich wniosków.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński podzielił obawy radnej  

D. Barczak. Precedens stworzy możliwości innym, a tym samym ryzyko ponoszenia 

kosztów przez gminę.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian przedstawił swoje, odmienne zdanie, tj. przejęcie 

działek przez gminę. Zwrócił uwagę, że żadne oświadczenie nie rozwiąże problemów, 

szczególnie jak coś się wydarzy złego.  

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło wyjaśniła, że nie było dotychczas 

takiej sytuacji, aby gmina przejmowała drogi wewnętrzne. Gmina, jako właściciel będzie 

musiała w te drogi inwestować, bo to gmina jest do zaspakajania zbiorowych potrzeb.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian - (Ad Vocem) wyjaśnił, że gmina będzie przejmować 

takie drogi i taka jest potrzeba mieszkańców gminy.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński - (Ad Vocem) wyjaśnił, że jego 

zdaniem dojazd do tych działek powinien być zapewniony w aktach notarialnych tzw.  

służebność wieczysta.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik, wyjaśniając 

radnemu W. Kilianowi, odczytał fragmenty z uzasadnienia do projektu uchwały.  

 

- Radny Piotr Ratajczak wyjaśnił, że jego głos będzie przeciw tej uchwale, ale tylko 

dlatego, że brakuje mu danych. Natomiast to nie oznacza, że za jakiś czas decyzja nie 
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może być inna, ale najlepiej, aby spotkali się z mieszkańcami i dowiedzieli się trochę 

więcej.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik zwrócił uwagę, że 

temat był szeroko poruszony na Komisji Gospodarczej, ale radny nie dotarł na 

posiedzenie i o wszystkim może nie wiedzieć.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wyjaśnił, że właściciele działek budowlanych mają służebność przechodu i przejazdu. 

Jest też zapis w miejscowym planie, że mieszkańcy powinni wykupić swoje udziały  

w drogach. Może należałoby ustalić jeszcze służebność przesyłu i przechodu dla 

wszystkich inwestycji.  

 

- Radny Maciej Kubacki zauważył, że może się myli, ale słyszał, że grunt na działkach  

w kierunku os. Leśnego, po prawej stronie ul. Ogrodowej, był pod drogi przejmowany. 

Zwrócił uwagę, że Ci mieszkańcy płacą podatki, dlatego pewne zobowiązania gminy 

powinny być podjęte, chociażby podstawowego utrzymania dróg, bo przecież jest 

szereg ulic i dróg, w podobnym stanie i nie inwestujemy w nie. Zwrócił uwagę na kwestie 

bezpieczeństwa. Wyjaśnił, że wstrzyma się od głosu.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wyjaśnił, że jest to wyspa, która nie ma powiązania z drogami publicznymi. Być może 

będą takie sytuacje i gmina będzie musiała przejąć drogę wewnętrzną, bo będzie łączyć 

pewne obszary.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian podał przykład swojego miejsca zamieszkania  

i istniejącej tam drogi, którą najczęściej sami mieszkańcy profilują. Wyraził swoje zdanie 

za przejęciem tych dróg.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska zwróciła uwagę 

na realizowane prace na drogach gminnych, profilowanie i utwardzanie płytami jombo. 

Zwróciła uwagę, że jest wiele potrzeb na drogach gminnych, a mieszkańcy kupując 

działki wiedzieli, co ich czeka. Podkreśliła, ż najpierw należy zadbać o drogi, które mamy 

a potem dopiero przejmować drogi wewnętrzne. 

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wyjaśnił, jak w planach miejscowych są zapisywane drogi publiczne i drogi wewnętrzne. 

W planach już jest ustalane, które drogi będą gminne, a które prywatne.  
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- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski wyjaśnił, że 

dyskutowano dość długo w tym temacie na Komisji Gospodarczej i doszli do wniosku, że 

decyzja o przejęciu tych dróg może spowodować wpływ kolejnych wniosków. 

Mieszkańcy deklarują, że będą utrzymywać te drogi i nie będą mieli roszczeń  

w stosunku do gminy, ale zapewne będzie tak do pewnego czasu. Mieszkańcy 

podobnych dróg również mogą chcieć, aby gmina utrzymywała ich drogi. Stwierdził, że 

nie jest na ten czas za przejęciem tych dróg.  

 

- Radna Ewa Maria Bogacz nawiązując do wypowiedzi radnego pytała, jakie zyski  

z przejęcia tych dróg będzie miała gmina.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski - (Ad Vocem) wyjaśnił, 

że wynikiem inwestycji powstały w tym miejscu budynki, od których płacony jest podatek 

od nieruchomości. Dochody z tego tytułu powinny być przeznaczone na drogi.  

  

- Radna Anna Maria Boch zwróciła się z pytaniem czy zmiana zapisów w planach 

przestrzennych z dróg wewnętrznych na publiczne wystarczy, aby gmina miała 

obowiązek przejąć te drogi.  

 

- Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Buśka 

wyjaśnił, że w przypadku zapisania dróg publicznych w planie, gmina przejmuje tereny 

pod drogi na mocy prawa. Ponadto muszą być powody przystąpienia do zmiany planu. 

 

Innych głosów nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny 

na rzecz Gminy Trzcianka nieruchomości niezabudowanych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Anna Maria Boch, Wincenty Seweryn Kilian 

PRZECIW (11) 

Dorota Barczak, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, 

Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Kubacki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała nie została podjęta.  

Ad 15) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło omawiając projekt uchwały 

zaznaczyła, że nabycie nieruchomości dotyczy nabycia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości po byłym banku PKO przy ul. Sikorskiego w Trzciance. W studium 

nieruchomość przeznaczona jest pod tereny usług administracji i usług zdrowia. 

Nieruchomość jest również ujęta w gminnym planie rewitalizacji na lata 2024-2030,  

a uchwała jest pozwoleniem na rozpoczęcie oficjalnych rozmów z właścicielem 

nieruchomości w kontekście jej przejęcia. Podkreśliła, że gmina nie dysponuje środkami 

na wykup tej nieruchomości. Rozmowy zmierzałyby do propozycji zamiany 

nieruchomości.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 24.  

 

- Radny Maciej Kubacki przedstawił dwa aspekty tej sprawy. Wyrażenie obecnie zgody 

na rozmowy w sprawie zamiany nieruchomości i zamiana na nieruchomość wartości 

900 000 zł. Zwrócił uwagę, że nieruchomość stoi w centrum miasta i są obawy, że jeżeli 

gmina nie przejmie tego obiektu, nastąpi jego dalsza dewastacja. Poddał wątpliwości 

czy ten obiekt będzie mógł być remontowany, a remont będzie wiązał się z ogromnymi 

kosztami.   

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło wyjaśniła, że operat szacunkowy  

z kwietnia 2023 roku opiewa na 806 300,00 zł i w tych granicach będzie szukana 

nieruchomość do zamiany. W momencie porozumienia się z właścicielem 

nieruchomości, będzie musiała być wyrażona zgoda rady na zamianę tych 

nieruchomości. Natomiast remont, bez udziału środków zewnętrznych, nie będzie mógł 

być realizowany.  
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

PRZECIW (1) 

Janina Kamińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Kubacki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/148/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości została podjęta. Uchwała – załącznik nr 25. 

Ad 16) Projekt uchwały w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez gminę 

Trzcianka oraz zasad zwrotu wydatków poniesionych na sprawienie pogrzebu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło omówiła projekt uchwały dodając, że 

na sali obecna jest pani dyrektor CUS, która może uzupełnić informacje czy 

odpowiedzieć na pytania radnych.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 26.  

 

Nie było pytań. Projekt poddano pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez gminę Trzcianka oraz 

zasad zwrotu wydatków poniesionych na sprawienie pogrzebu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak.  

Uchwała Nr XVI/149/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zasad sprawiania pogrzebu 

przez gminę Trzcianka oraz zasad zwrotu wydatków poniesionych na sprawienie 

pogrzebu została podjęta. Uchwała – załącznik nr 27. 

Ad 17) Projekt uchwały w sprawie petycji. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił projekt 

uchwały.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/150/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie petycji została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 28. 

Ad 18) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło przedstawiła projekt uchwały, 

wyjaśniając, że zmiana dotyczy niedopatrzenia zapisu w zakresie starej stawki 

wynagrodzenia godzinowego, która od 2025 r. wynosi 30,50 zł.  

 

Nie było pytań. Projekt poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Radni nie mieli pytań.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew 

Perski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Putyrski, Łukasz Michał Walkowiak. 

Uchwała Nr XVI/151/25 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 29. 

Ad 19) Informacja Burmistrza Trzcianki z działalności w okresie między sesjami.  

Pisemną informację Burmistrza Trzcianki przekazano radnym wraz z materiałami na 

sesję. 

Nie było pytań.  

Ad 20) Informacja Przewodniczących Komisji z prac komisji stałych między 

sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Kolejno informację z prac komisji złożyli przewodniczący komisji stałych: 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska, 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski, 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński. 

Ad 21) Informacja Przewodniczącego Rady o pismach adresowanych do Rady. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik przedstawił pisma, 

jakie wpłynęły do Rady, a które były również udostępnione radnych na eSesja.pl: 

- Nadleśnictwa Krzyż i Nadleśnictwa Zdrojowa Góra, 

- dyrektora Szkoły Podstawowej w Białej im. ppor.A. Sofki, 

- mieszkańców wspólnoty Mieszkaniowej Grunwaldzka 3, 

- zaproszenie na turniej samorządowców w Drawsku.  

Poinformował o publikacji Raportu o stanie gminy w 2024 roku na eSesja.pl.  

Ad 22) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poinformował, że na 

ostatniej sesji wniosek złożył W. Kilian. Odpowiedź została udzielona. Pytał, czy chciałby 

jeszcze o coś dopytać.  

 

- Radny Wincenty Seweryn Kilian wyjaśnił, że zapoznał się z odpowiedzią i po rozmowie 

z sołtysami, nie będzie dalej wnioskował o zmianę zasad w uchwale w sprawie diet dla 

sołtysów.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik odczytał wniosek 

złożony na piśmie przez radnych Rady Miejskiej Trzcianki R. Matkowskiego,  

M. Walkowiaka i Ł. Walkowiaka. Wniosek – załącznik nr 30.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski pytał się o obchody 2 i 3 

maja, dlaczego nie było. Wciągnięcie flagi odbyło się 30 kwietnia. Święto strażaków  

4 maja również było wcześniej połączone z tymi obchodami.  

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło potwierdziła, że nie było obchodów, 

flagę wciągnięto w ostatnim dniu roboczym, przy udziale pracowników Urzędu 

Miejskiego. Obiecała, że przekaże pytanie burmistrzowi, który na pewno się do tego 

ustosunkuje. Zwróciła uwagę, że organizuje się wiele uroczystości i wydarzeń w naszej 

gminie, a rozlicza z jednego zdarzenia.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska poinformowała, 

że w dniu dzisiejszym, na spotkaniu sołtysami, ustalono miejsce dożynek gminnych  

na 30 sierpnia br. w Runowie.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński odniósł się do tematu 

organizacji obchodów majowych świąt. Prosił o dyscyplinę radnych, jeżeli chodzi  

o obrady sesji i dostosowania do czasu przerw.  

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski - (Ad Vocem) do 

przedmówcy, wyjaśnił, że radni nie wiedzieli o terminie wciągnięcia flagi państwowej. 

Zwrócił uwagę na wcześniejsze wychodzenie radnych z obrad sesji.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński - (Ad Vocem), odpowiadając 

przedmówcy, zgodził się z obiema uwagami zwracając uwagę, że faktycznie informacja  

o terminie wciągnięcia flagi mogła się pojawić.  

 

- Radny Robert Matkowski odniósł się do obchodów Dnia Samorządowca, który 

przypadał 27 maja i jako radny nie odczuł tego święta w naszej gminie.  



53 

 

 

- Zastępca Burmistrza Trzcianki Wioletta Szukajło odpowiadając przedmówcy oficjalnie 

zaprosiła na 14 czerwca br. na godz. 12:00 do Urzędu Miejskiego Trzcianki, na dzień 

otwarty, z udziałem radnych wszystkich kadencji, burmistrzów i mieszkańców. 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński - (Ad Vocem) odpowiedział 

radnemu R. Matkowskiego w temacie spóźnień po przerwach w obradach. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik poparł głos radnego 

W. Perskiego odnośnie pełnego udziału radnych w obradach. 

 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski podziękował za 

zaproszenie na 14 czerwca br. do Urzędu usprawiedliwiając swoją nieobecność. 

Ad 23) Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof 

Grzyśnik zamknął XVI sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

Przewodniczący obrad 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej Trzcianki 

/-/ Krzysztof Grzyśnik 

Protokolant: 

/-/ insp. Marzena Domagała 


